
Tiedoksi vapaa-ajan lautakunnalle. 

Nykyisellään tilavuokrat ovat kalliit pienille yhdistyksille ennestään, monet eivät saa 

tukia Stealta tai muilta tahoilta. 

Nykyisillä tilanvuokraushinnoilla joutuu yleisellä tasolla vähentämään liikunta 

kertoja kuukaudessa. Tämä johtanee ajan myötä useammin lääkärillä käymiseen ja 

herkemmin sairaalaan joutumiseen. Tämä ei tule suinkaan edullisemmaksi 

kaupungille. Myös korona aika on vaikeuttanut tilannetta. Vapaa ajan lautakunta 

saa ottaa huomioon hintojen vaikutukset, miten ne vaikuttaa pienten yhdistysten 

kannalta. 

Ehdotus on että muutatte edullisemmaksi liikuntatilojen vuokria, mikä edes auttaa 

pienten yhdistysten vuokrauskertoja vuodessa. Pelkästään me pieninä yhdistyksinä 

joudumme vähentämään liikuntakertoja vuodessa näillä hinnoilla , puhumatta edes 

jos nostatte vielä tilavuokria tai mitkä koskee liikuntoja jollain tavoin.  

Ehdotus on esittää edullisemmaksi tilojen vuokraushinnat ja poistettaisiin siltä osin 

avustukset, mikä tuottaa turhaa työtä yhdistyksille, joissa on vain vapaaehtoisia 

töissä vähäinen määrä. Yhdistyksellä on edustaja vammaisneuvostossa, esitimme 

asiaa siellä yleisellä tasolla viime joulukuussa. Yhdistys on kuntouttavaa toimintaa 

ylläpitävää sairaille ihmisille, jolla ehkäistään sairaalaan joutumista tai lääkärissä 

käyntejä. 

Esimerkiksi me jo joudutaan vähentämään liikuntakertoja tämän vuoden alussa, 

millä on vaikutusta sairaiden kuntoon ja terveyteen vaikuttaen haitallisesti. 

Olemme jo vähentäneet aiemmin Salon uimahallin allasvuokrauskertoja 

huomattavasti. Nämä johtuu pelkästään kaupungin vuokraushinnoittelun tasosta.   
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